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    Zápis z jednání                        
Komise pro informatiku Rady Městské části Praha 1  

(dále jen: KINF)  
Jednání:             

Číslo pořadí: 10 
  

Veřejné:  ANO Zapsal: M. Ulrich 
           

            
Datum konání:  14.3.2024 Začátek: 16:00 Konec: 18:15 

                    
  

 Členové KINF:  Jméno Účastní se   Omluven/á   
 

 Předseda komise: Tomáš Hamr ANO     
 

Místopředseda komise: Filip Čech ANO     
 

           Karel Ulm ANO      
           Petr Lukáš ANO     

 
           David Soukup NE  ANO   

 
           Jakub 

Rozsypal 
ANO     

 
           Traian Urban ANO     

 
           Martin Sládek ANO      

                  
   Tajemník komise: Jan Turek NE  ANO    
   Stálý host: Richard Bureš ANO      

           

Vedoucí OINF MČP1 - stálý host: 
Miroslav 
Ulrich 

ANO 
     

                     Další přítomní hosté:  0 
                                                                                                                          
Program: 
 

1. Schválení ověřovatele zápisu 10. jednání + prezence účastníků 

2. Schválení navrženého programu 10. jednání KINF 

3. Schválení zápisu č.9 z jednání KINF 29.2.2024  

4. Schválení aktuálních materiálů pro jednání Rady MČP1 a informace o stavu již 
chválených 

5. Informační koncepce úřadu - další postup 

6. Aktuální informace o ICT od gesčního radního pana Richarda Bureše 

7. Aktuální informace od vedoucího odboru informatiky MČP1 pana Miroslava Ulricha  

8. Různé 
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1. Schválení ověřovatele zápisu 10. jednání + prezence účastníků 
Předkladatel: Tomáš Hamr 

Předseda komise provedl kontrolu přítomných/omluvených/neomluvených/ a hostů. Konstatoval, že 

komise je usnášeníschopná (stav naleznete v seznamu účastníků v úvodu zápisu). Přílohou zápisu je 

prezenční listina. Vzhledem k omluvě p. Ulma a nepřítomnosti p. Soukupa byl za ověřovatele zápisu 

10. jednání KINF navržen Martin Sládek.  

 

Usnesení KINF č.: 1/10/14.03.2024 

Komise pro informatiku schvaluje Martina Sládka za ověřovatele zápisu z 10. jednání KINF. 

Hlasování:           

Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

2. Schválení navrženého programu 10. jednání KINF 

Předkladatel: Tomáš Hamr 

Program aktuální schůze byl členům KINF rozeslán emailem s dostatečným předstihem. Stejně tak byl 

publikován na www.praha1.cz, a na MS SharePointu pracovního týmu KINF MČP1. 

 
Usnesení KINF č.: 2/10/14.03.2024 

Komise pro informatiku schvaluje program 10. jednání KINF. 

Hlasování:           

Pro: 5   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

3. Schválení zápisu č.9 z 29.02.2024 z jednání KINF 

Předkladatel: Tomáš Hamr 

Předseda komise vyzval členy komise k vyslovení případných připomínek k zápisu z 9. jednání KINF, 

které proběhlo 29. 2. 2024. K zápisu nebyly žádné připomínky.  

 

Usnesení KINF č.: 3/10/14.03.2024 

Komise pro informatiku schvaluje zápis ze svého 9. jednání konaného 29. 2. 2024. 

Hlasování:           

Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

4. Schválení aktuálních materiálů pro jednání Rady MČP1 a informace o stavu již chválených 

Pan předseda vyzval vedoucího odboru informatiky, aby přednesl informace aktuálně připravovaným 

materiálům do rady MČ. Pan Ulrich předložil komisi 4 záměry veřejných zakázek. 

 24/0107/VZMR - IDM - podpora včetně maintenace 

 24/0108/VZ - Podpora aplikací ÚMČ Prahy 1 

 24/0109/VZ - Podpora ICT ÚMČ Prahy 1 

 24/0112/VZ - Investice do rozšíření provozního datového pole MČP1 

http://www.praha1.cz/
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Proběhla diskuze, ve které komise formulovala některé připomínky pro realizaci veřejných zakázek a 

požádala pana Ulricha o jejich zapracování do zadávací dokumentace (cenu za paušální služby rozdělit 

podle poskytovaných oblastí, do smluv zapracovat možnost ukončení podpory některých paušálních 

služeb a v souvislosti s tím i snížení paušální ceny).  

Po skončení diskuze pan předseda Hamr naformuloval návrh usnesení, a nechal o něm přítomné členy 

hlasovat. 

 

Usnesení KINF č.: 4/10/14.03.2024 

KINF bere na vědomí informace od vedoucího OINF MČP1 p. M.Ulricha o připravovaných záměrech 

veřejných zakázek a požaduje zapracování diskutovaných připomínek do zadávací dokumentace. 

Komise doporučuje radě MČ schválit realizaci všech navržených záměrů. 

Hlasování:           

Pro: 7   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

Usnesení KINF č.: 5/10/14.03.2024 

KINF na základě žádosti vedoucího OINF MČP1 p. M.Ulricha se rozhodl schválit výsledky veřejné 

zakázky „Investice do rozšíření VMware farmy MČP1“ (ev. číslo: 24/0019/VZ)“ hlasováním Per Rollam. 

Hlasování:           

Pro: 7   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

5. Informační koncepce úřadu - další postup 

Radní Bureš a vedoucího OINF MČP1 p. M.Ulricha informovali členy komise o aktuálním stavu. 

Následně proběhla diskuze. 

 

Usnesení KINF č.: 6/10/14.03.2024 

Komise KINF bere na vědomí předložené informace a skutečnost, že MHMP zahájil přípravné práce na 

nové Informační koncepci, která bude závazná pro všechny MČ (není povinnost MČ mít vlastní 

Informační koncepci). KINF považuje za vhodné vytvořit „Rozvojovou strategii IT MČP1“ a zároveň 

zařadit projednávání tohoto tématu jako stálý bod programu. 

Hlasování:           

Pro: 7   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

6. Aktuální Informace o ICT od gesčního radního pana Richarda Bureše 

Radní Bureš informoval o aktuálních tématech ICT, následně proběhla diskuze. 

 

Projednáno bez usnesení 
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7. Aktuální informace od vedoucího odboru informatiky MČP1 pana Miroslava Ulricha 

Všechny aktuální informace byly prezentovány v bodě č. 4. 

 

Projednáno bez usnesení 

 

8. Různé 

 P. Ulm se omluvil z jednání KINF dne 18. 4. 2024. 

 P. Ulm přednesl téma „Pocitové mapy“ a jejich nasazení na MČP1. Reagoval p. Bureš, že 

technicky je MČP1 připravena realizovat, nutné připravit podklady. 

 

Přílohy zápisu: 

Prezentační listina č.10/14.03.2024        

  

Zápis sepsán dne:  20. 3. 2024  

Předán k ověření:     

            

Ověřovatel zápisu: M.Sládek        Předseda KINF: Tomáš Hamr

  


